- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. We will have Communion Service today.
- 3. There will be a Baptism on 3/18. Baptism Class will be held 4 consecutive at 9am from 2/25 to 3/18. Please talk to Pr. Gabe if you would like to be baptized.
- 4. Telephone directory is now posted in the bulletin board near fellowship hall. If you need to correct information, please let Deacon Ling Ching Huang or the office know today.
- 5. Expanded Coworker meeting scheduled at 9:00-2:00pm on this Saturday 3/10. Topic: Life · Mission · Vision · Purpose 1.
- 6. Logos Evangelical Seminary: Rev. Felix Liu will share God's message with us next Sunday. Offering will be accepted with checks pay to:LES.
- 7. Daylight Saving Time Change: Next Sunday 3/11.
- 8. Newest members of EFCOC: Mr. & Mrs. Leo Chan's application to join our big family had been accepted by Elder Board. Let's welcome them and care for them.
- 9. Short Term Mission to New Zealand: 4/5 to 4/20. a. Prayer Meeting at 12:45pm in room 209; training session at 1:10pm in room 208 today. Prayer items:
 - Preparation & training
- Preparation for the Worship

· 20 prayer partners

· Worship team

- Gospel camp's skit.
- c. Special offering for the mission, please write in the memo: mission trip to New Zealand. The totaled of offering is \$\$3,305.
- 10. In order to improve the time control of Mandarin and Taiwanese Sunday Services, Pastors and Elders had a meeting. The concluded recommendation is posted on the bullertin board near social hall. Presiders please read and follow these rules.
- 11. After lunch on 3/11, there will be a medical seminar, a specialist is going to present urinary tract problem in older adult especially prostate. Please join us and ask questions.
- 12. Women's Group: If you are interested in reorgainizing and leading the women's group, please contact pastor Chen
- 13. Year 2006 offering receipts are being distributed. Please pick up in the office. If you have question, please talk to Elder Biing Leu.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church of **Orange County**

3月4日2007年

2509期

●Worship/主日崇拜程序●

English 9:30am

Worship & Praise

Prayer

Scripture Reading

Matt. 18:1-14

Sermon

Ed Ganigan

"Guarding God's

Family""

Holy Communion

Offering

Announcements

華語 9:30am

宣召 敬拜

代禱及主禱文

聖餐

讀經:傳 4:9-12

證道: 陳敏欽牧師

同心同行

詩歌回應: #215

教會獨一的根基

奉獻禱告 歡迎/報告

頌榮/祝禱 Doxology & Benediction

台語 11:00am

官召

敬拜

代禱及主禱文

聖餐

讀經: 傳 4:9-12

獻詩

證道:陳敏欽牧師

同心同行

詩歌回應: #186

求主導我與你同行

奉獻禱告 歡迎/報告

頌榮/祝禱

服事年:恆切禱告,儆醒感恩

The Year of service: Steadfast in Prayer, Watchful with Thanksgiving

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff):陳敏欽(Pr. Chen)、林政勳(Pr, Lin)、Pr. Gabe Barber

地址(Add): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

714-534-2264(Fax) 電話(Tel):714-534-5531(辦公室)

	台語部	華語部	英語部	兒童部
	TAIWANESE	MANDARIN	ENGLISH	CHILDREN
9:30		禮拜	禮拜	禮拜
AM	Sunday School	Worship	Worship	Worship
11:00	禮拜	主日學	主日學	主日學
AM	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School
上週人數及奉獻 Last Week Attendance & Offering				
主日學 Sunday School				
	33	29	42	26
j	禮拜 Worship			Ţ
	104	72	69	26
	全部禮拜人數		Worship	Total 271
	經常費 General Fund			
	\$5,809.00	\$1,112.50	\$2,948.00	\$11.50
	其他奉獻 Other Offering			
ľ	感恩Thanks		紐西蘭 Mission	\$300.00
	建堂Building	\$3.00	宣道 Mission	\$30.00
2	上週奉獻共計 Last Week Offering Total			\$10,214.15
أِ	該月累計	Accumulation for	the Month	\$41,077.54
اِ	該月預算	Budget for the Mo	onth	\$47,269.23
今日招	待及司會	Today's Ushers 8	Presiders	今日領詩
	林勝發 蔡敏治	文 禹 蒲以華	Amy	台 石淑星
			Joshua Justin	華 朱 虹
	田英康	賴瑞珍	Mike Hsu	鋼琴 許惲俐
下週招待及司會 Next Week's Ushers & Preside			ers & Presider	鋼琴 龔靜玲
	游傳續	周雅文	Gregory	值星 周彥文
			Samuel Simon	午餐Lunch 服務
	黄順	 頁天	Hung-M. Cheng	今日 雅歌
,				下週 大專青少年
下週証道 Next Week's Prea			achers	Playground 巡邏
	劉富理	牧師	Pr. Barber	今日 黄國書

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【聖餐】今日恭守聖餐。

【華語敬拜團】今日 1:30pm 在大堂試音,請報名的兄姊務必參加。

【電話名單】電話名單初稿公佈在教育館樓下,如需更正,請在今日告知關懷組黃玲清執事或辦公室秘書。

【同工研習會及擴大同工會】本週六 9:00-2:00pm, 主題:「人生·使命·異象·目的」。

【神學院主日】下主日 3/11 10:00am 台華聯合。講員:劉富理牧師。 爲神學院奉獻支票抬頭:LES。台華語沒有主日學。

【夏令時間】下主日3/11開始。

【受洗班】3/18 將有洗禮,從今天到 3/18 連續三個主日早上 9:00有受 洗班課程。預備受洗及正考慮是否受洗的兄姐請向牧師或宣道組賴瑞 珍長老報名。

【紐西蘭短宣】4/5-20。a. 今天下午12:45pm 在209室禱告;1:10在208 室開短宣第4次會議。 b. 代禱事項:

·籌備工作及訓練

・專題的預備

·每一位團員邀請20位代禱夥伴 ·敬拜讚美團隊,及獻詩者

· 青年生活營短劇的表演

c. 爲短宣的需要有特別奉獻,請在支票註明:紐西蘭短宣奉獻。奉獻到目前總計\$3,305. d. 兄姐家中若有見證、講道、專題講座的CD, DVD, 錄音帶,或看似很新(過期也可以)的福音雜誌,歡迎即日起拿來教會的圖書室,捐獻物品請註明:紐西蘭短宣。

【醫療演講】3/11 午飯後將有外來專家在208室演講有關中、老年的泌尿系統問題,尤其攝護腺方面。歡迎聆聽及發問。

【新會員】感謝主!陳沛敏、林淑婉夫婦正式申請入會,小會欣然通過 接納。請大家多多認識、關心、愛護這個大家庭的最新成員。

【台華語禮拜】a. 爲求改進禮拜流程與時間,牧師與眾長老協商,擬定之事項已公佈在教育館入口佈告欄,歡迎查閱。擔任司會者請務必熟悉此等事項。 b. 禮拜時,請勿於堂外談話或戲耍小孩,以免吵到堂內的禮拜。

【姊妹會】有負擔參與籌組姊妹會重新開展姐妹會事工的人,請與陳牧 師聯絡。

【財務】奉獻收據請到辦公室向呂炳奇長老領取。